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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Komisja skag, wniosków i petycji 

Protokół nr 4 

IV posiedzenie w dniu 16 maja 2019  

Obrady rozpoczęto 16 maja 2019 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 14:48 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji: 00:00 – 00:11 

Posiedzenie komisji otworzyła Przewodnicząca Hanna Caban. Stwierdziła quorum.  

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków.  

Obecni: 

1. Hanna Caban 

2. Olga Grajek-Górecka 
3. Marek Leciaho 

2. Rozpatrzenie pisma Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie członkostwa 

Radnego w Klubie Sportowym „Sokół” w Ustroniu Morskim.  Czas re jestracji: 00:12 – 

17:32 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że przedmiotem opinii jes t ocena sytuacji Radnego 
w kontekście pisma otrzymanego od Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie pełnienia 

przez Przewodniczącego Rady Gminy Krzysztofa Grzywnowicza funkcji członka klubu 
sportowego „Sokół” w Ustroniu Morskim, który to klub otrzymuje wsparcie finansowe 

z budżetu Gminy Ustronie Morskie.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Marek Leciaho 
- Jacek Struszczak przedstawiciel Zarządu UKS SOKÓŁ 

-Hanna Caban 
- Krzysztof Grzywnowicz Przewodniczący Rady 

-Olga Grajek – Górecka 
- Jan Kazimierz Adamczyk Radca Prawny 

 

Dyskusja dotyczyła pełnionej przez Przewodniczącego Rady Gminy funkcji w Klubie 

Uczniowskim „Sokół”.  

Na podstawie zaświadczenia o wpisie do ewidencji przedstawiciel Zarządu przedstawił skład 
Zarządu oraz skład Komisji Rewizyjnej klubu „Sokół”.  

Dalsza dyskusja dotyczyła pobieranego przez Przewodniczącego Rady Gminy 

wynagrodzenia, jako trener, kolizji funkcji Radnego z funkcją trenera w klubie uczniowskim 
„Sokół” dotowanym przez środki gminne.  
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Radca Prawny Jan Kazimierz Adamczyk poinformował, że w żaden sposób Przewodniczący 

nie naruszył ustawy o samorządzie gminnym, w szczególności zakazu art. 24 f ust. 1. Jak 
ustalono Przewodniczący nie jest w zarządzie stowarzyszenia ani w komisji Rewizyjnej, nie 

ma bezpośredniego wpływu na to jak wydawane są środki, które są przeznaczone z dotacji, 
ponieważ nie jest osobą decyzyjną w tym zakresie.  Gdyby stowarzyszenie prowadziło 
działalność gospodarczą na własny rachunek, Radny, aby naruszyć ten zakaz musiałby być 

członkiem zarządu, albo pełnomocnikiem do czynności związanych z działalnością 
gospodarczą. Taka sytuacja nie występuje, nie można mówić o naruszeniu ustawy.  

Poinformował, że komisja powinna przyjąć swoje stanowisko, przedstawić je Radzie na 

najbliższej sesji i przesłać pismo do Wojewody.  

Dyskusja dotyczyła sposobu i procedury przydzielania przez komisję Budżetu środków dla 
Klubu Sokół. Ustalono, że Radni na komisji Budżetu opiniując, a na sesji uchwalając 

przydzielają środki na organizacje pożytku publicznego. Jest to ogólna kwota, jaka ma być 
przeznaczona na tego typu działalność, a rozstrzygnięcia są decyzją komisji konkursowej  
i Wójta Gminy. Radni nie decydują o wartościach, jakie stowarzyszenia otrzymają.  

Dalsza dyskusja dotyczyła ilości trenerów zatrudnianych przez klub, ilości godzin treningów 
prowadzonych przez Przewodniczącego Rady. 

Przerwa. Czas rejestracji: 11:34 – 16:50 

Głosowano w sprawie nie naruszenia art. 24 f ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym:  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 

Hanna Caban, Olga Grajek-Górecka, Marek Leciaho  
 

Opinia pozytywna jednogłośnie. 
 
 

3. Zamknięcie posiedzenia. Czas rejestracji: 17:34 – 17:45 
 

 
 

Przewodniczący komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Gminy w Ustroniu Morskim 

Hanna Caban 

  

 
Przygotowała: Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl   


